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Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2012. november 29-én  15:00 

órai kezdettel megtartott soros nyílt ülésének 

 

Tárgysorozata:  

 

Jegyzőkönyve:  

 

Határozatai: 247 - 264   

T á r g y s o r o z a t a 

 

Interpellációk, kérdések 

 

Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb intézkedésekről valamint a lejárt határidejű 

határozatokról 

 

     1.  Tsp. Előterjesztés Csicsergő Óvoda beszámolója 

           Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester  

  

            2.   Tsp. Előterjesztés Fekete István Általános Iskola beszámolója  

                  Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester 

 

 3.   Tsp. Előterjesztés  a 213. évi ülés és rendezvénytervre (EKB)  

        Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester  

 

 4.    Tsp. Előterjesztés   a 2013. évi költségvetési koncepcióra (EKB) 

        Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester  

 

 5.    Tsp. Előterjesztés a 2013. évi környezetvédelmi alapként felhasználható    

        pénzeszközökre (EKB) 

                   Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester  

 

 6.    Tsp. 2013. évi rendezvényterv (OKSB) 

         Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester 

 

 7.    Tsp. 2013. évi költségvetési koncepció (OKSB) 

                   Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester 

 

     8.   Tsp. Előterjesztés a 2013. évi költségvetési koncepcióra - II. forduló  

        Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester 

 

 9.    Tsp. Beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2012. évi működéséről 

        Előterjesztő: Vargáné Vass Éva jegyző    

  

           10.   Tsp. Beszámoló és javaslat a 2013. évi vagyonkezelési és hulladékkezelési 

         közszolgáltatási díjra 

         Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester  
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           11.   Tsp. Előterjesztés a KMOP 5.2.1/A/09-2009-0015 projektmenedzser további 

          megbízásáról  

          Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester 

 

           12.    Tsp. Monorierdő Sportegyesület elnökének kérelme 

                    Előterjesztő Juhász Sándor polgármester  

  

           13.    Tsp. Előterjesztés Nagy Sándor ingatlanhasznosítási ajánlatára 

                    Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester    

  

           14.   Tsp. Előterjesztés Abonyi Sándor ingatlanvételi ajánlatára 

         Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester   

             

           15.   Tsp. Előterjesztés az önkormányzat jogi szakértőjének megbízására    

         Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester  

           

  16.   Tsp. Egyebek 

 

 

 

Monorierdő, 2012. november 30.  

 

 

 

 

 

Juhász Sándor  

  polgármester 
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JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2012. november 29-én 

15:00 órai kezdettel a Önkormányzati Hivatal dísztermében megtartott soros nyílt üléséről. 

Jelen vannak: Juhász Sándor polgármester, dr. Páczi Antal alpolgármester, Borbás Elvira, 

Dzsupin Imréné, dr. Pácziné Félix Anna, Szente Béla, Szalai Gábor képviselők 

 

Távollévő: -------- 

 

Meghívottak: Sasvári Istvánné iskola intézmény vezetője 

                        Győri Borbála óvoda intézményvezetője  

 

Tanácskozási joggal megjelent: Vargáné Vass Éva jegyző 

 

Megjelentek: Sahin-Tóth Jenőné pénzügyi csoportvezető, Hényel Krisztiánné igazgatási 

csoportvezető, intézményvezetők. 

 

Juhász Sándor: köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, 7  

képviselő jelen van.  

A jegyzőkönyv hitelesítésére javasolja dr. Pácziné Félix Anna és Szente Béla  képviselőket. 

A jegyzőkönyv vezetésére felkéri Kifutné Szerencsi Ildikót. 

 

Javasolja, hogy a 7-es napirendi pontot az „Előterjesztés  Csicsergő Óvoda beszámolója”   

legyen az 1-es napirendi pont, a 8-as napirendi  pont „ Előterjesztés Fekete István Általános 

Iskola beszámolója” legyen a 2-es napirendi pont,  a 15-ös napirendet „ „Nyúl-unk a 

munkáért” kisállat-tenyésztési mintaprogram a hátrányos helyzetű vidéki térségek 

munkalehetőségeinek javítására”napirendet vegyék le és helyette az önkormányzat jogi 

szakértőjének megbízására tett előterjesztést tárgyalják.  

        

A Képviselő-testület  a napirendi pontokat  a  módosítással együtt, a jegyzőkönyv-

hitelesítők, valamint a jegyzőkönyvvezető személyére tett javaslatot 7 igen szavazattal 

elfogadja. 

 

Interpellációk:  

 

Juhász Sándor: Megállapítom, hogy nincs interpelláció. 

 

Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról 

 

Juhász Sándor: Megállapítom, hogy nincs kérdés, hozzászólás az írásos anyaghoz. Kérem 

aki elfogadja a tájékoztatást, az kézfeltartással jelezze.  

 

A képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal a lejárt határidejű határozatokról 

szóló tájékoztatót elfogadja.  
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 1.  Tsp. Előterjesztés Csicsergő Óvoda beszámolója 

 

Juhász Sándor: Az Oktatási, kulturális és Sport Bizottság tárgyalta a Csicsergő Óvoda 

beszámolóját és javasolja a képviselő-testületnek elfogadásra. Az Óvoda vezető itt van, ha 

van valakinek kérdése tegye fel.  

 

Borbás Elvira: Megköszöni az óvoda egész éves munkáját és bízik benne, hogy az új 

intézményvezetővel jó kapcsolata alakul ki az önkormányzatnak.  

 

Juhász Sándor: Ha másnak nincs hozzászólása kérem, hogy az óvoda beszámolóját 

kézfeltartással hagyják jóvá.  

 

A képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal a Csicsergő Óvoda beszámolóját 

jóváhagyta és az alábbi határozatot hozta: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

247/2012. (XI.29.) Kt. 

határozata 

 

a Csicsergő Óvoda vezetőjének beszámolójáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat  Képviselő-testülete – tekintettel az Oktatási, 

Kulturális és Sport Bizottság javaslatára – elfogadja a Csicsergő Óvoda vezetőjének 

2011/2012. nevelési évről szóló beszámolóját. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Juhász  Sándor polgármester  

 

   2.   Tsp. Előterjesztés Fekete István Általános Iskola beszámolója  

 

Juhász Sándor: Az Oktatási, kulturális és Sport Bizottság tárgyalta a Fekete István 

Általános Iskola  beszámolóját és javasolja a képviselő-testületnek elfogadásra. Az iskola 

igazgatója jelen van, ha van kérdés kérem feltenni.  

 

Dr. Páczi Antal: Köszönöm az iskola egész éves munkáját az iskola vezetőjének és az 

összes dolgozónak.  

 

Borbás Elvira: Én is megköszönöm az iskola igazgatójának és az összes pedagógusnak az 

egész évi munkáját, segítségét, mert a rendezvényeket az iskola segítsége nélkül nem tudtuk 

volna megtartani. Kérem az igazgató asszonyt, hogy az értekezleten a pedagógusoknak 

tolmácsolja.  

 

Juhász Sándor: Az oktatás januártól elkerül az önkormányzattól, de az oktatás 

Monorierdőn fog folyni, ezért bízom abban, hogy a későbbi rendezvényeknél  is együtt 

fogunk tudni dolgozni.  
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Kérem, aki egyetért a Fekete István Általános Iskola beszámolójával az kézfeltartással 

jelezze.  

  

A képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal a Fekete István Általános Iskola  

beszámolóját jóváhagyta és az alábbi határozatot hozta: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

248/2012. (XI.29.) Kt. 

határozata 

 

  a Fekete István Általános Iskola vezetőjének beszámolójáról  

 

Monorierdő Község Önkormányzat  Képviselő-testülete – tekintettel az Oktatási, 

Kulturális és Sport Bizottság javaslatára – elfogadja a Fekete István Általános Iskola  

vezetőjének 2011/2012. oktatási évről szóló beszámolóját. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Juhász  Sándor polgármester  

 

 3.   Tsp. Előterjesztés  a 2013. évi ülés és rendezvénytervre (EKB)  

 

Juhász Sándor: A rendezvény tervben szerepel, hogy a bizottság mikor, milyen 

rendezvényeket kíván végrehajtani. Kérem, akinek van hozzászólása tegye meg. 

Megállapítom, hogy nincs.  

Kérem, aki egyetért az Egészségügyi és Környezetvédelmi Bizottság 2013. évi ülés és 

rendezvénytervével az kézfeltartással jelezze.  

 

A képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal az Egészségügyi és 

Környezetvédelmi Bizottság ülés és rendezvénytervére tett határozati javaslatot  

jóváhagyta és az alábbi határozatot hozta: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

249/2012. (XI.29.) Kt. 

határozata 

 

         a Képviselő-testület   2013. évi ülés és  rendezvénytervéről 

             

A Képviselő-testület 2013. évi rendezvénytervében szerepelteti az Egészségügyi és 

Környezetvédelmi Bizottság javaslatát:           

             

Május  Gyermeknap a környezetvédelem jegyében 

Június  Falunap a környezetvédelem és az egészséges életmód jegyében, 

Tiszta     Udvar Rendes Ház, Szép Környezet, Jó Közérzet pályázat 
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Szeptember  Tömegsport (Sportolj az egészségedért) 

November Faültetés 

 

A képviselő-testület a jogszabályban megállapított kötelezettségeknek eleget téve  a 

2013. évi költségvetési rendelet megalkotásának,  a 2012. évi költségvetésről szóló 

beszámoló elfogadásának, a 2013. évi költségvetés I. félévéről a beszámoló, a 2013. évi 

költségvetés  III. negyedévről tájékoztatás és a 2014. évi költségvetési koncepció 

elfogadásának határidőben eleget tesz.  

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: polgármester, jegyző, EKB elnöke 

 

  4. Tsp. Előterjesztés  a 2013. évi költségvetési koncepcióra (EKB 

 

Juhász Sándor: Ebben az előterjesztésben az Egészségügyi és Környezetvédelmi bizottság 

rendezvényei megtartásához szükséges pénzösszegek szerepelnek. A kért összeg vége 

1.000.000.- Ft. A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság tárgyalta, javasolta elfogadásra.  

Kérem, akinek van hozzászólása tegye meg. 

 

Dr. Páczi Antal: A rendezvények megtartásához ekkora pénzösszegre szükség van.  

 

Juhász Sándor: Kérem, aki egyetért a határozat-tervezettel az kézfeltartással jelezze.  

 

A képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal az Egészségügyi és 

Környzetvédelmi Bizottság   2013. évi költségvetési koncepcióra tett javaslatát  

jóváhagyta és az alábbi határozatot hozta: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

250/2012. (XI.29.) Kt. 

határozata 

 

          a 2013. évi költségvetési koncepcióról (EKB) 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testület az Egészségügyi és 

Környezetvédelmi Bizottság előterjesztése alapján gyermeknap megtartására 200 e Ft-ot, a 

Falunap, a Tiszta Udvar, Rendes Ház, Szép Környezet, Jó Közérzet pályázat  és a 

virágosítás lebonyolítására 400 e Ft-ot, tömegsport megrendezésére 200 e Ft-ot, faültetésre 

200 e Ft-ot, összesen 1 M Ft-ot biztosít.  

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: polgármester, EKB bizottság elnöke 

 

 5. Tsp. Előterjesztés a 2013. évi környezetvédelmi alapként felhasználható    

     pénzeszközökre (EKB) 
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Juhász Sándor: A környezetvédelmi alap egy képzett alap, 2013. évi költségvetésben 450 

E Ft. Amennyiben  nincs hozzászólás kérem, hogy  a határozat-tervezet szerint 

kézfeltartással hagyják jóvá.  

 

A képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal az Egészségügyi és 

Környezetvédelmi Bizottság  2013. évi környezetvédelmi alapként felhasználható  

pénzeszközökre tett javaslatát  jóváhagyta és az alábbi határozatot hozta: 

 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

251/2012. (XI.29.) Kt. 

határozata 

 

      A 2013. évi környezetvédelmi alapként felhasználható pénzeszközök  

     felhasználásáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testület a  helyi szintű környezetvédelmi 

szabályokról szóló 9/2008.(VII.1.) Kt. rendelet  9. § (7) bekezdésében felsorolt célok 

alapján a környezetvédelmi alapból a helyi védettségű természeti értékek felhasználására, 

állaguk megóvására; felszíni és felszín alatti vizek minőségi és mennyiségi megőrzésére;  a 

környezetvédelemről szóló tájékoztatások, előadások költségeinek fedezésére; 

környezetvédelem szerveződésének támogatására; fák, fasorok és egyéb községi zöldterület 

létesítésére, állapotának javítására; Tiszta Udvar Rendes Ház, Szép Környezet, Jó Közérzet 

mozgalom támogatására   a 2012. évi költségvetésben 450 E  Ft-ot biztosít. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: polgármester, EKB elnöke 

 

 6.  Tsp. 2013. évi rendezvényterv (OKSB) 

 

Juhász Sándor: A rendezvény tervben annyi változás van, hogy  az Oktatási, Kulturális  és 

Sport Bizottság  a Tömegsport”Sportolj az egészségedért” rendezvényt áprilisról 

szeptemberre tette át.  

 

Vargáné Vass Éva: Minden évben novemberben szoktuk összeállítani a képviselő-testület 

ülés és rendezvénytervét,  Az EKB és az OKSB szokta leadni  a rendezvény tervét. 

Kiegészíteném a  bizottságok által tett javaslatot és kérem, hogy a határozat-tervezet is úgy 

módosuljon, hogy a képviselő-testület a jogszabályban megállapított kötelezettségeinek a 

2013. évi költségvetési rendelet megalkotása,  a 2012. évi költségvetésről szóló beszámoló 

elfogadása, a 2013. évi költségvetés I. félévéről a beszámoló, a 2013. évi költségvetés  III. 

negyedévről a beszámoló és a 2014. évi költségvetési koncepció ülésterveb iktatásával a 

jogszabályban megállapított határidőben eleget tesz.  

 

Juhász Sándor: Kérem, aki a kiegészítéssel a határozat-tervezetet elfogadja kézfeltartással 

jelezze.  
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A képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal az Oktatási, Kulturális és Sport 

Bizottság  2013. évi rendezvénytervét  jóváhagyta és az alábbi határozatot hozta: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

252/2012. (XI.29.) Kt. 

határozata 

 

a 2013. évi rendezvénytervről  

 

A Képviselő-testület a 2013. évi rendezvénytervében szerepelteti az Oktatási, 

Kulturális és Sport Bizottság javaslatára  

 március hónapban:  március 15. 

-május hónapban:  Gyermeknap a környezetvédelem és az egészséges 

életmód     jegyében 

 június hónapban:  falunap 

 szeptember hónapban: szüreti felvonulás, Tömegsport - „Sportolj az   

    egészségedért” 

 október hónapban:  idősek napja és október 23. 

 november hónapban: Márton-napi felvonulás 

 december hónapban: karácsonyi ünnepség rendezvényeket. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: polgármester, jegyző  

 

 7.  Tsp. 2013. évi költségvetési koncepció (OKSB) 

 

Juhász Sándor:  Az előterjesztés azt tartalmazza, hogy az Oktatási, Kulturális és Sport 

Bizottság a rendezvényeihez milyen összegeket kér, 2.170.000.- Ft a vége.  

 

Borbás Elvira: A költségvetésünkből kimaradt a három tábor, a katolikus, a református és 

az iskolai tábor, amire 300 E Ft-ot kérnénk. Jelenlegi tudásunk szerint a rendezvények 

célfeladatként fognak működni, bizonyos rendezvényekre annyit kapunk az államtól, 

amennyit kérünk. Reméljük így marad.  Pályázati lehetőségeket is keresünk, amennyiben 

lesz akkor pályázunk. A bizottság még soha nem költötte el azt a pénzt amit beállított, 

igyekeztünk szponzorokat találni.  

 

Juhász Sándor: Kérem, ha van hozzászólás mondjátok el, ha nincs kérem, hogy aki a  

határozat-tervezetet  a táborokkal és a 300 E Ft-tal  egészítve elfogadja kézfeltartással 

fogadja el.    

 

A képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal  Oktatási, Kulturális és Sport 

Bizottság  2013. évi költségvetési koncepcióját  jóváhagyta és az alábbi határozatot 

hozta: 
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Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

253/2012. (XI.29.) Kt. 

határozata 

 

a 2013. évi költségvetési koncepcióról  

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete az Oktatási, Kulturális és Sport 

Bizottság  2013. évi költségvetési koncepcióját elfogadja és rendezvénytervében a 

javaslatait szerepelteti. 

 

Rendezvény  Költségvetési igény 

- Március 15. 10.000.-Ft 

- Tömegsport - „Sportolj az egészségedért” 150.000.-Ft 

- Gyermeknap a környezetvédelem és az 

egészséges életmód jegyében 

400.000.-Ft 

- Falunap 1.000.000.-Ft 

- Szüreti felvonulás    100.000.-Ft 

- Idősek napja 

- Október 23. 

   200.000.-Ft 

     10.000.-Ft 

- Márton-napi felvonulás    100.000.-Ft 

- Karácsonyi ünnepség    200.000.-Ft 

- Katólikus Egyház, Református Egyház, 

Fekete         István Általános Iskola nyári 

táborai  

   300.000.- Ft 

Összesen: 2.470.000.- Ft  
 

Határidő: azonnal 

Felelős: Juhász Sándor polgármester  

             Vargáné Vass Éva jegyző  

  

 8. Tsp. Előterjesztés a 2013. évi költségvetési koncepcióra - II. forduló  

 

Juhász Sándor: Itt most számadatok is vannak, de az írásos anyaghoz nem tudtunk 

számadatokat közölni, csak akkor tudunk, ha már megjelenik a Kormány részéről. A 

Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság javasolja a képviselő-testületnek,  hogy az iskola 

intézmény fenntartásánál van 2 fél állás az kerüljön megszüntetésre. Az óvodai 

intézménynél  1  fizikai állomány megszüntetését.  A hivatal létszáma 12 fővel működjön 

plusz 2 fő fizikai. A szerződést meghatározatlan időre kötjük.  Az önkormányzatnál javasol 

2 fizikai dolgozót 3 hónapra, mivel a közmunka program várhatóan el fog indulni és tudunk 

majd más formában működni.  

Kérem a képviselő-testületet, hogy az elmondottak figyelembe vételével készüljön el a 

költségvetés.  
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Ha nincs kérdés kérem, hogy aki egyetért az elhangzottakkal együtt  kézfeltartással jelezze. 

 

A képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal a  2013. évi költségvetési 

koncepciót jóváhagyta és az alábbi határozatot hozta: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

254/2012. (XI.29.) Kt. 

határozata 

 

az Önkormányzat 2013. évi költségvetési koncepciójáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete az 2013. évi költségvetési 

koncepcióját az alábbiak szerint állapítja meg: 

 

az Önkormányzat 2013.évi költségvetés-tervezetének bevételi oldalát: 

- Önkormányzati hivatal működésének támogatása. Egyrészt 2013. év első négy hónapjának 

átmeneti támogatása, másrészt 2013. május 1-jétől 8 havi időarányos támogatás esetében az 

elismert hivatali létszám alapján (14 fő). - leközölt számadatok alapján 

- A zöldterület-gazdálkodással kapcsolatos feladatok ellátásának támogatása - leközölt 

számadatok alapján 

- Közvilágítás fenntartásának támogatása - leközölt számadatok alapján 

- Közutak fenntartásának támogatása - leközölt számadatok alapján 

- külön kiemelve a BEVÉTELT CSÖKKENTŐ TÉTELT az úgynevezett „beszámítás 

összegét” /Az előzőekben számított támogatás önkormányzatonkénti együttes összegét 

csökkenti az önkormányzat elvárt bevétele. Az elvárt bevétel a 2011. évi iparűzési adóalap 

0,5%-átjelenti. A beszámítás összege nem haladhatja meg az önkormányzatot megillető 

támogatás összegét./ 

- Egyéb kötelező önkormányzati feladatok támogatása - leközölt számadatok alapján 

- Óvodapedagógusok, és az óvodapedagógusok nevelő munkáját közvetlenül segítők 

bértámogatása – adatszolgáltatást követően a Magyar Államkincstár által leközölt 

számadatok alapján 

- Óvodaműködtetési támogatás – adatszolgáltatást követően a Magyar Államkincstár 

által leközölt számadatok alapján 

- Ingyenes és kedvezményes gyermekétkeztetés támogatása - adatszolgáltatást követően a 

Magyar Államkincstár által leközölt számadatok alapján 

 Egyes jövedelempótló támogatások kiegészítése – 2012.évi tényleges igénylések 

alapján  

- Hozzájárulás a pénzbeli szociális ellátásokhoz - leközölt számadatok alapján 

- Települési önkormányzatok támogatása a nyilvános könyvtári ellátási és közművelődési 

feladatokhoz - leközölt számadatok alapján 

- Építményadóból származó várható bevétel  

- Helyi iparűzési adóból származó várható bevétel  

- Gépjárműadóból származó várható bevétel  

- Magánszemélyek kommunális adójából származó várható bevétel 

- Várható intézményi működési bevételek alapján kell tervezni. 
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az Önkormányzat 2013.évi költségvetés-tervezetének kiadási oldalát: 

 

 Önkormányzatnál 

- 4 fő fizikai alkalmazott + 2 X 0,5 álláshelyre számított (jelenleg és december 1-től 

betöltetlen) munkabérét a mindenkori minimálbért figyelembe véve + munkaadókat terhelő 

adót az iskolai intézményi karbantartási-takarítási feladatok ellátásához 

- 2 fő fizikai alkalmazott + 1 X 0,5 álláshelyre számított munkabért a mindenkori 

minimálbért figyelembe véve + munkaadókat terhelő adót az óvodai intézményi 

karbantartási-takarítási-konyhai feladatok ellátásához 

- 2 fő fizikai alkalmazott munkabérét a mindenkori minimálbért figyelembe véve + 

munkaadókat terhelő adót az város és községgazdálkodási feladatokkal kapcsolatos 

feladatok ellátásához – (amennyiben nem kerül kiszervezésre a kft-hez) 

- a konyhánál 7 fő fizikai dolgozó személyi juttatásait a 2012.évi évi bérbeállási szint szerint 

+ munkaadókat terhelő adót  

- a konyha dologi kiadásai 2012.évi korrigált összegét 

- iskola üzemeltetésével kapcsolatos feladatok ellátására dologi kiadások 2012.évi korrigált 

összegét 

- Működési célú pénzeszköz átadás non-profit szervezetek számára (Bursa Hungarica, 

Kistérség stb.) 

- Fejlesztési célú hitel törlesztés pénzügyi vállalkozások részére és kamatkiadásait – 

esetleges tőketörlesztés (törvényi szabályozása jelenleg folyamatban van) 

- közvilágítási feladatokkal kapcsolatos kiadásokat 

- köztisztasági szolgáltatásokkal kapcsolatos kiadásokat a települési hulladékok kezelése 

szakfeladaton 

- szociális jellegű kiadásokat 

- szociális ellátóval kapcsolatos kiadásokat - Gerogondex 

- orvosi ügyelettel kapcsolatos kiadásokat – Emergency Service Kft. 

- hóeltakarítással kapcsolatos kiadásokat 

- ügyvédi és szakértői díjjal kapcsolatos kiadásokat kell tervetni. 

 

 Önkormányzati Hivatalnál  

- polgármester és képviselő-testület tagjainak illetményét, tiszteletdíját önkormányzati 

rendeletben megállapított mértékben + munkaadókat terhelő adót (külön szakfeladaton, 

jelenlegi szabályozás szerint) 

- 12 fő közszolgálati tisztviselő személyi juttatásait a 2012.évi évi bérbeállási szint szerint + 

munkaadókat terhelő adót 

- 2 fő fizikai alkalmazott munkabérét a mindenkori minimálbért figyelembe véve + 

munkaadókat terhelő adót 

- a hivatal dologi kiadásai 2012.évi korrigált összegét 

- a védőnői szolgálatnál 2 fő védőnő és 1 fő takarító részmunkaidős személyi juttatásait a 

2012.évi évi bérbeállási szint szerint + munkaadókat terhelő adót  

- iskola üzemeltetésével kapcsolatos feladatok ellátására dologi kiadások 2012.évi korrigált 

összegét 

- szociális jellegű kiadásokat 
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 Óvodánál 

- 13 fő óvodapedagógus, 6 fő dajka közalkalmazott személyi juttatásait a 2012. évi  

bérbeállási szint szerint + munkaadókat terhelő adót 

- óvoda üzemeltetésével kapcsolatos feladatok ellátására dologi kiadások 2012.évi korrigált 

összegét kell tervezni. 

 

Határidő: folyamatos, költségvetési törvény kihirdetésének időpontja 

Felelős: Juhász Sándor polgármester  

    Vargáné Vass Éva jegyző  

  

 9. Tsp. Beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2012. évi működéséről 

 

Juhász Sándor: Megkérem a jegyző asszonyt, hogy ismertesse. 

 

Vargáné Vass Éva: A beszámoló készítésekor igyekeztem nemcsak az ügyiratforgalmi 

statisztikát figyelembe venni. A beszámolóban kitértem a hivatal általános működésére, a 

személyi és tárgyi feltételekre,  a gazdálkodási és pénzügyi igazgatási  feladatok 

végrehajtására, illetve azokra a kiemelten fontos ügyfajtákra, amit a hivatal lát el.  

 

Megkaptuk már a jegyzői hatósági hatásköröket, túl sokkal nem lesz kevesebb, mint 

amennyi volt. A szociális feladatok eddigi jegyzői hatáskörét illetve a gyámhatósági 

feladatok egy részét viszi át a járás.  

Az írásos beszámolót nem kívánom kiegészíteni, ha kérdés van szívesen válaszolok.  

 

Engedjék meg, bár már nincs itt  a két intézményvezető, hogy mindenkinek, aki jelen van és 

azoknak is, akik nincsenek jelen, gondolok a fizikai alkalmazottakra, konyhai dolgozókra, 

mindenkinek megköszönjem az egész éves munkáját. Rendkívül rugalmasan, a pillanatnyi 

igényeknek megfelelően igyekeztek ellátni a feladatot.  

A képviselő-testületnek, adott esetben a toleranciát is, amikor nem tudtunk minden esetben 

maradéktalanul megfelelni az elvárásoknak, de azt is, hogy egész évben segítették a 

munkánkat. Köszönjük. 

 

Dr. Páczi Antal: Köszönjük a beszámolót. Látjuk, hogy a hivatal dolgozik és jól dolgozik. 

Szomorúan látom, hogy a pendrive 2010-ben elromlott és azóta nem tudtak másikat venni. 

Remélem, hogy a következő évben beszerzésre kerül. Szomorú, hogy egy diktafon van, ami 

nagyon sokat van használva, ez is szükséges. Az ügyirat forgalom nagyon magas és 

emelkedik annak ellenére, hogy bizonyos feladatok elkerültek a hivataltól. A képviselő-

testület nevében megköszönöm a jegyző asszony és a hivatal dolgozóinak a munkáját,  mert 

a feladatok a nehézségek ellenére is teljesítve lettek.  

Amit hiányolok a beszámolóból az információ nyújtás a lakosság felé. Gondolok az 

interneten megjelenő anyagokra.  

Ami nincs benne a beszámolóban, de már hallottuk, hogy a hivatal kénytelen két dolgozótól 

megválni, átkerülnek a járáshoz. Mind a két dolgozót nagyon sajnálom, hogy átkerülnek. 

Abban bízom, hogy még sem kell átadni őket. Mind a két dolgozónak külön is 

megköszönöm a munkáját és kívánom, hogy az új munkahelyen találják meg a 

számításukat, bízunk benne, hogy még visszatérnek hozzánk.  
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Borbás Elvira: Én is szeretném megköszönni a hivatal minden dolgozójának a munkáját, 

különösen a Jegyző asszonynak és Sahin-Tóth Jenőné pénzügyi vezetőnek. Az utóbbi 

időben nagyon sok dologgal találkoztunk és a segítőkészség mindig előtérbe került. Sok 

olyan dolgot tudtunk megbeszélni, ami egyébként nagyon sok időt vett volna igénybe.  

 

Dr. Pácziné Félix Anna: A köszönetből a Polgármester úr kimaradt, de neki is köszönjük az 

egész éves munkáját.  

 

Juhász Sándor: A feladatomat láttam el. El kell mondjam, hogy sajnos nemcsak  a 

pendrive romlott el, hanem a szervert is le kell cserélni, nem sok időt adtak neki. Újat 

szeretnénk venni, ami  közel 1,5 – 2 M Ft-ba kerül.  Felújítása 500 E Ft. Nem szeretnénk, ha 

eltűnnének adatok és hetekig hónapokig kellene a lányoknak pótolni.  

 

Vargáné Vass Éva: Alpolgármester úr felvetésével egyet értek, az internetes oldalunk az 

idén valóban akadozott. Ennek egy lényegi oka van, hogy alkalmassá kell tenni a rendszert 

arra, hogy azokat a szolgáltatásokat, amelyeket az elmúlt képviselő-testületi ülésen a 

képviselőkkel megtárgyaltunk, /hogy a honlapunkról rögtön elérhető legyen a Kormány 

oldal, vagy a TB ügyintézés/ egy kattintással le lehessen tölteni linkeket. Beépíteni olyan 

linkeket és felhasználó baráttá tenni a felületet, ami a vakok és gyengén látók részére is 

teljes egészében kielégítő. Ráadásul  nekünk nem elég a vakok és csökkentlátók esetében a  

sárga háromszög figyelmeztetés, mi ettől többet vállaltunk egy pályázatban.  

 

A járási hivatalba valóban két remek dolgozó távozik. A járási hivatal vezetője biztosan 

hálás lesz, hogy két remek embert és két remek szakembert kap Monorierdőről. Az ok 

amiért felajánlottuk a járási hivatalnak a két dolgozót, hogy egész a megállapodás 

megkötéséig lebegtetve volt, lesz-e kötelező létszámelvonás, vagy sem. Ügysegédet 

kértünk, hogy a monorierdői lakosoknak ne kelljen minden esetben Monorra bemenni, és 

abban bízunk, hogy legalább az egyik kolléga itt fogja ellátni az ügysegédi feladatokat.  

Akkor az emberek is vélhetőleg nagyobb bizalommal lesznek, mert nem egy idegen arc 

fogja őket fogadni.  

Azzal is egyetértek az Alpolgármester úrral, hogy a lakosság felé a szolgáltatások 

színvonalát szélesíteni kell. Köszönöm az elismerő szavakat, igyekszünk erre a jövőben is 

rászolgálni és azon vagyunk, hogy az önkormányzat működését messzemenőkig 

elősegítsük.  

 

Juhász Sándor: Az új hivatalba, hogy a vakok és a siketek is hozzáférjenek az internethez 

két kis kütyüt hoztak és 2 M Ft. Ez már rendelkezésre áll, már csak a telefon és internet 

vonalat kell kialakítani.  

Ha nincs más hozzászólás kérem, hogy aki egyetért a hivatal működésével kapcsolatos 

beszámolóval az kézfeltartással jelezze.  

  

A képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal a Polgármesteri Hivatal 2012. évi 

működéséről szóló beszámolót  jóváhagyta és az alábbi határozatot hozta: 
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Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

255/2012. (XI.29.) Kt. 

határozata 

 

   Az Önkormányzati Hivatal 2012. évi működéséről  

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete az Önkormányzati Hivatal 2012. évi 

működéséről a beszámolót megtárgyalta és elfogadta.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Juhász Sándor polgármester 

              Vargáné Vass Éva jegyző 

 

   10. Tsp. Beszámoló és javaslat a 2013. évi vagyonkezelési és hulladékkezelési 

          közszolgáltatási díjra 

 

Juhász Sándor: A ceglédi hulladékkezelő látja el a szolgáltatást. Azt írja, hogy évi 60-70 

millió forint vesztesége van. Nagyon sajnálom, de úgy kell üzemeltetni, hogy ne legyen 

vesztesége. Ezek a díjak 2010-ben lettek megállapítva, ezt a javasolt díjat nem javaslom a 

képviselő-testületnek elfogadni. Egyetértek azzal, hogy az infláció mértékével emelje, de 

azzal, hogy a ceglédi régióban 22,38 %-kal emelje, a kecskeméti régióba pedig  12.88 %-

kal, az körülbelül megfelel a  két év inflációjának.  Az infláció 6 és 7 % között van évente, 

javaslom, hogy a kecskeméti régióra vonatkozó emelést fogadjuk el.  

 

Szente Béla: Mi lesz a következménye, ha ezt nem fogadjuk e.  

 

Juhász Sándor: 49 település van benne. Ha most mi nem fogadjuk el, de elfogadja 40 

település, akkor a többség döntött. Nem hiszem, hogy a kistelepülések elfogják fogadni. Én 

azt javaslom, hogy a ceglédi régiónál is 12.88 %-ot fogadja el.  

Ha nincs más javaslat, akkor kérem, hogy aki ezzel egyetért, hogy a kecskeméti régió 

emelését a 12,88 %-ot fogadjuk el a ceglédi régióra vonatkozóan is, az kézfeltartással 

jelezze.  

 

A képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal  a 2013. évi vagyonkezelési és 

hulladékkezelési közszolgáltatási díjra vonatkozó javaslatot  jóváhagyta és az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

256/2012. (XI.29.) Kt. 

határozata 

 

         A 2013. évi vagyonkezelési és hulladékkezelési közszolgáltatási díjról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete a HÍRÖS Hulladékgazdálkodási 
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Kft. (6000 Kecskemét, Nagy Lajos király krt. 29/B) 2013. évi vagyonkezelési és 

hulladékkezelési közszolgáltatási díjra tett javaslatát a ceglédi régióban a kecskeméti 

régióban is ajánlott  12.88 %-ban fogadja el.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Juhász Sándor polgármester  

 

   11.   Tsp. Előterjesztés a KMOP 5.2.1/A/09-2009-0015 projektmenedzser  

           további  megbízásáról  

 

Juhász Sándor: A projekt menedzser meg kell bízni, mert a projektet le kell zárni. Kettő 

ajánlat érkezett be, az egyik a volt projektmenedzsertől  a VBC-Confernet Kft.-től a másik a 

BECO Számítástechnikai Kft.-től érkezett be. A VBC nettó 273.500.- Ft/hó + 27 % ÁFA, 

azaz bruttó 346.710.- Ft/hó, a BECO nettó 280.000.- Ft/hó + 27 % ÁFA, azaz bruttó 

355.600.- Ft/hó ajánlatot tett. A projekt minél előbb lezáródik, annál kevesebb ideig kell a 

projektmenedzsert fizetni.  

 

Borbás Elvira: Ez a pénz lehívható a pályázatból vagy az önkormányzat fizeti? 

 

Vargáné Vass Éva: Erre azért nem tudok egyértelműen válaszolni, mert jelenleg a 

zárókifizetést kellene benyújtani, illetve a projektzárót.  Erre nagyon kevés idő áll 

rendelkezésre,  november 30-ig kell megtennünk. Mindent előkészítettünk annak érdekében, 

hogy a megbízott projektmenedzser a feladatnak eleget tudjon tenni, de az is biztos, hogy a 

projektmenedzsert kb. májusig foglalkoztatnia kell az önkormányzatnak. 3,5 M Ft van még 

a projektben amit még esetleg le lehet hívni. A volt projektmenedzser, aki augusztus 31-ig 

ellátta ezt a feladatot azt javasolta,  erre pót-munka igényt nyújtsunk be.  

 

Juhász Sándor: Át akarja csoportosítani és így feltételezhetően nem az önkormányzatnak 

kerül pénzébe.  

 

Vargáné Vass Éva: Egyértelművé vált a kérdés, igen ezt a pénzt az önkormányzat saját 

büdzséből fizeti. Ez nem hívható le.  

 

Sahin-Tóth Jenőné: A költségek pl. növekedtek azzal, hogy az Áfa 25-ről 27 %-ra 

emelkedett, ezzel emelkedett a támogatási összeg is, amit a túlmunkára szeretnénk lehívni.  

 

Juhász Sándor: Gyakorlatilag, ha ő pót-munkaként le tudja hívni, akkor minket semmilyen 

veszteség nem ér.  

 

Vargáné Vass Éva: Úgy néz ki jelenleg, hogy teljes egészében ki tudjuk használni a  101 M 

Ft körüli összeget,  de projektmenedzser nélkül biztos, hogy nem tudjuk végrehajtani a 

feladatot, mert ő látja át.   

 

Sahin-Tóth Jenőné: November 30 a záróelszámolás benyújtásának az időpontja és egy 

időközi kifizetési kérelmet is elő kellett készíteni.  
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Vargáné Vass Éva: a projektmenedzser költségét tervezni kell a költségvetésben. 

 

Juhász Sándor: Hogy honnan lesz erre fedezet, erre jelenleg a teremben senki nem tud 

válaszolni.  

 

Dr. Páczi Antal: Úgy néz ki, hogy vis maior helyzet alakult ki. Ha nem lépünk nagy baj 

lesz, ha lépünk kisebb baj lesz. Ez egy kényszer helyzet, amit meg kell oldani.  

 

Juhász Sándor: Határozati javaslatom, hogy a projektmenedzseri teendők további 

ellátásával  megbízzuk a VBC-Confernet Kft.-től  (1157 Budapest, Nyírpalota út 83. III. 20.)  

Valló Péter ügyvezetőt. A megbízás 2013. június 30-ig szólna.  

Aki ezzel egyetért az kézfeltartással jelezze.  

 

A képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal  a KMOP 5.2.1/A/09-2009-0015 

projektmenedzser  további  megbízására tett javaslatot  jóváhagyta és az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

257/2012. (XI.29.) Kt. 

határozata 

 

            a KMOP 5.2.1/A/09-2009-0015 projektmenedzser   további  megbízásáról  

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete a projektmenedzseri teendők 

további ellátásával  megbízza a VBC-Confernet Kft.-től  (1157 Budapest, Nyírpalota út 83. 

III. 20.)  Valló Péter ügyvezetőt. A megbízás 2013. június 30-ig tart.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Juhász Sándor polgármester 

 

12. Tsp. Monorierdő Sportegyesület elnökének kérelme 

 

Juhász Sándor: Varga Dezső a Monorierdői Községi Sportegyesület elnöke szeretné az 

iskola tornatermét heti két alkalommal edzés céljára igénybe venni 17:00 órától 18:30 óráig. 

Természetesen díjmentesen kéri, mivel az iskolások futball edzéséről van szó.   

 

Szente Béla: Támogatás a kérést és javaslom, hogy ingyen bocsássuk rendelkezésükre. 

Kérdésem, hogy meg tudjuk-e oldani, hogy heti két alkalommal kinyitják a tornatermet.  

 

Dzsupin Imréné: Én nem támogatom. Itt sokan sportolnak pl. ott van a Jujutsu Kör, akik 

fizetnek óránként óradíjat. Ingyenes foci van az iskolában is a sportszakkörben, ez 

megkülönböztetés lenne és nem javaslom.  

Juhász Sándor: Természetesen ahhoz hozzájárulunk, hogy az igazgatóval egyeztetett 

időpontban heti két alkalommal igénybe vegye a tornatermet, de térítés ellenében.  
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Vargáné Vass Éva: Javaslom a képviselő-testületnek, hogy az iskola tornatermével 

kapcsolatos bérletekről halassza el döntéseit a 2013. januári soros ülésig, amíg a tankerületi 

vezetővel nem tudunk konzultálni. Nem tudjuk azt, hogy január 1-től az iskolaátadást 

követően a tankerületnek milyen elképzelései vannak az iskolával kapcsolatban. Még elvi 

döntést sem javasolt most hozni.  

 

Juhász Sándor: Köszönjük szépen a segítséget, akkor ezt a 2013 januári soros ülésre 

elhalasszuk. Aki ezzel egyetért kézfeltartással jelezze. 

 

A képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal a Monorierdő Sportegyesület 

elnökének kérelmére az alábbi határozatot hozta: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

258/2012. (XI.29.) Kt. 

határozata 

 

   Monorierdő Sportegyesület elnökének kérelméről 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete Varga Dezső Monorierdői Községi 

Sportegyesület elnökének kérelméről a tankerületi vezetővel történő konzultációt követően   

a 2013. januári soros ülésen dönt.  

 

Határidő: 2013. januári soros ülés 

Felelős: Juhász Sándor polgármester  

 

   13. Tsp. Előterjesztés Nagy Sándor ingatlanvételi ajánlatára 

 

Juhász Sándor: A napirendi pont nem helyes, mert nem ingatlanvételi, hanem ingatlan 

hasznosítási kérelmére.  Ezt a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság ülésén is kijavítottuk. 

A térképen egyeztettük az ingatlanokat és javaslom a képviselő-testületnek, hogy ezt Nagy 

Sándor rendelkezésére bocsássuk határozatlan időre.   

 

Dr. Páczi Antal: Ez jó dolog lenne, ha hasznosítaná, mert nem a legjobb terület, eléggé el 

van hanyagolva, a parlagfű irtása sem az önkormányzat feladata lenne.  

 

Szente Béla: Azzal egyetértek, hogy hasznosításra odaadjuk, de azt nem tartom jónak, ha 

még jelképes összeget sem határozunk meg bérleti díjként.  

 

Juhász Sándor:  A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság a jelképes összeget elutasította. 

Ha mi gondozzuk, nekünk sokkal többe kerülne, mint amennyi bérleti díjat befizetne. 

Javaslom, hogy díjmentesen bocsássuk rendelkezésére.  

 

Dr. Páczi Antal: Furcsán néz ki, hogy így odaadjuk, ezzel egyetértek képviselő társammal, 

de ha ismeri a területet. Ez egy nagyon gyönge terület, tele van parlagfűvel, amit nekünk 

kell irtani nem kis pénzért, így nincs rá gondunk.  
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Szente Béla: Én ezzel egyet is értek, de nem szeretném, ha kellemetlen helyzetbe kerülne a 

képviselő-testület és a falu a szájára venné, mert akkor jelentkeznek majd, hogy ennél 

esetleg jobb területeket is szeretnének ingyen és bérmentve igénybe venni. Ezért gondoltam 

a jelképes összegre, határozzunk meg egy olyan jelképes összeget, amit a Nagy Sándor sem 

kifogásolna.  

 

Dr. Pácziné Félix Anna: Javaslom,  hogy területenként 2.000.- Ft-ot kérjünk, az összesen 

8.000.- Ft.  

 

Juhász Sándor: Szavazásra bocsátom, hogy Nagy Sándornak ingatlan helyrajzi 

számonként 2.000.- Ft-ért odaadjuk művelésre határozatlan időre  a 14148 hrsz-u, a 14151 

hrsz-u, a 14152 hrsz-u és a 14156 hrsz-u ingatlant  az kézfeltartással jelezze és 

hatalmazzanak fel a jegyzőasszonnyal együtt, hogy a szerződést aláírjuk és a szerződés 

elkészítésének költségei Nagy Sándort terheljék.   

 

A képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal  Nagy Sándor ingatlan-

hasznosítási kérelmére  az alábbi határozatot hozta: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

259/2012. (XI.29.) Kt. 

határozata 

 

   Nagy Sándor ingatlan-hasznosítási  ajánlatáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete a tulajdonában lévő 14148 hrsz.-ú, 

a 14151 hrsz.-ú, a 14152 hrsz.-ú és a 14156 hrsz.-ú ingatlanokra hasznosítási szerződést köt 

határozatlan időtartamra ingatlanonként 2.000.- Ft/ingatlan összesen: 8.000.- Ft bérleti 

díjért, szántóföldi növények termesztésére Nagy Sándor 2213 Monorierdő Pacsirta utca 64. 

szám alatti lakossal.  

 

Felhatalmazza Juhász Sándor polgármestert és Vargáné Vass Éva jegyzőt a szerződés 

aláírására. 

A szerződés elkészítésének költségei Nagy Sándort terhelik.  

 

Határidő azonnal 

Felelős: Juhász Sándor polgármester  

              Vargáné Vass Éva jegyző  

 

  14.  Tsp. Előterjesztés Abonyi Sándor ingatlanvételi ajánlatára 

 

Juhász Sándor:  A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság tárgyalta és ragaszkodik 

korábbi döntéséhez, hogy 6.000.- Ft/m2, a terület nagysága 612 m2, durván 3.700.000.- Ft. 

Én javasolnám a képviselő-testületnek, hogy 3 M Ft-ért értékesítsük, a Félixék is annyiért 

kapták meg a telket.  
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Dr. Pácziné Félix Anna: Nem annyiért, hanem 6.000.- Ft/m2 áron.  

 

Szente Béla: A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottságon úgy döntöttünk, hogy 6.000.- 

Ft/m2-es áron adjuk oda olyan kedvezménnyel, hogy részletre 2014. augusztus 1-ig.  

 

Juhász Sándor: A határozati javaslat: Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-

testülete  a 123/2012.(VI.26.) Kt. határozatát fenntartja azzal a kiegészítéssel, hogy  fizetési 

kedvezményt biztosít  háromszori részletfizetéssel 2014. augusztus 1-ig.  

Aki ezzel egyetért kézfeltartással jelezze.  

 

A képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal  Abonyi Sándor ingatlanvételi 

ajánlatára az alábbi határozatot hozta: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

260/2012. (XI.29.) Kt. 

határozata 

 

            Abonyi Sándor ingatlanvételi ajánlatáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete  a 123/2012.(VI.26.) Kt. határozatát 

fenntartja azzal a kiegészítéssel, hogy  fizetési kedvezményt biztosít  háromszori 

részletfizetéssel 2014. augusztus 1-ig.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Juhász Sándor polgármester  

 

  15. Tsp. Előterjesztés az önkormányzat jogi szakértőjének megbízására   

 

Juhász Sándor: Két ajánlat érkezett, az egyik dr. Szőlősi Szabolcs irodájától a másik  dr. 

Rajnai Csaba ügyvédtől.  dr. Szőlősi Szabolcs ügyvéd ajánlata 70.000.- Ft + ÁFA/hó,  dr. 

Rajnai Csaba ügyvéd ajánlata 45.000.- Ft + ÁFA/hó.  

A képviselő-testület mind a két ügyvédet ismeri, az ajánlatok alapján gondolom, hogy a 

képviselő-testület dr. Rajnai Csaba ügyvéd urat kívánja megbízni a jogi szakértői 

feladatokkal.  

Kérem, aki egyetért azzal, hogy dr. Rajnai Csaba ügyvédet 5600 Békéscsaba, Andrási út 10. 

I/3. bízzuk meg a jogi feladatok ellátásával kézfeltartással fogadja el.  

 

A képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal  dr. Rajnai Csaba ügyvéd 

ajánlatára  az alábbi határozatot hozta: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

261/2012. (XI.29.) Kt. 

határozata 
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          az önkormányzat jogi szakértőjének megbízásáról   

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete jogi szakértői tevékenység 

ellátására  dr. Rajnai Csaba (5600 Békéscsaba, Andrási út 10. I/3.) ügyvédet bízza meg 

45.000.- Ft + ÁFA/hó díjazással.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Juhász Sándor polgármester 

 

 16. Tsp. Egyebek 

 

  

Juhász Sándor: Az Őszi Rózsa nyugdíjas klub kéri, hogy a napközi helyiségét 2012. 

december 31-én 14:00 órától  bocsássuk díjmentesen rendelkezésükre.  

 

Dr. Pácziné Félix Anna: December 22-re nem kérik a termet csak szilveszterre? 

 

Juhász Sándor: Itt  a szilveszterről beszélnek. A karácsonyi klub délután mind a két 

nyugdíjas klubnál a naptáramba be van írva, arra nem kell képviselő-testületi döntés, de 

erre kell.   

 

Szente Béla: Ha más alkalommal szilveszterre csoport, vagy klub kibéreli a helyiséget 

díjmentesen adjuk oda?  

 

Juhász Sándor: Nem. A nyugdíjasok még soha nem kérték. Egy alkalommal kérte egy 

baráti társaság, akkor nem adtuk oda díjmentesen.  Javasolnám, hogy ingyen bocsássuk 

rendelkezésükre szilveszterre a helyiséget, azt a kis világítást ki tudjuk fizetni.  

 

Dr. Páczi Antal: Nem csak a világítás van, hanem a fűtés is. Ennek ellenére javaslom, hogy 

térítés mentesen adjuk oda a nyugdíjasoknak, én kifizetem a rezsi költségét.  

 

Szente Béla: Csatlakozom Páczi dr. javaslatához, én is beszállok a  költségekbe.  

 

Borbás Elvira: Minden képviselő csatlakozik és a rezsi költségét elosztjuk.  

 

Juhász Sándor: Határozat tervezet az, hogy a képviselő-testület az Őszi Rózsa  

Nyugdíjasklub rendelkezésére bocsátja 2012. december 31-én 14.00 órától a napközit  úgy, 

hogy a rezsi költségét a képviselő-testület tagjai kifizetik.  

 

Vargáné Vass Éva: Olyan határozatot hozzon a képviselő-testület, hogy a nyugdíjasklub 

rendelkezésére bocsátja térítés ellenében a napközit. A Polgármester úr küld a határozat 

kivonat mellé egy levelet is, hogy a települési képviselő-testület úgy döntött, hogy térítés 

ellenében adja ki, de a rezsi költségét a képviselő-testület tagjai kifizetik.  

 

Juhász Sándor: Aki a jegyző asszony által elmondottakkal egyetért kérem kézfeltartással 
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jelezze. 

 

A képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal  az Őszi Rózsa Nyugdíjasklub 

kérelmére   az alábbi határozatot hozta: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

262/2012. (XI.29.) Kt. 

határozata 

 

    az Őszi Rózsa Nyugdíjasklub kérelméről 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete az Őszi Rózsa Nyugdíjasklub 

rendelkezésére bocsátja térítés ellenében 2012. december 31-én 14:00 órától a napközit. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Juhász Sándor polgármester  

 

Juhász Sándor: Mint azt tudjátok a Füri Istvánnal cseréltünk egy ingatlant. A földhivatal 

úgy tudja bejegyezni, ha a művelési ág változás átsorolásához hozzájárulunk. Kérem a 

képviselő-testületet, hogy ehhez járuljon hozzá, hogy az ingatlan cseréjének a bejegyzése 

megtörténjen.  

Aki ezzel egyetért kérem kézfeltartással jelezze.  

 

A képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal a 0260/5 hrsz.-ú ingatlan művelési 

ágba való átsorolásáról  az alábbi határozatot hozta: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

263/2012. (XI.29.) Kt. 

határozata 

 

                a 0260/5 hrsz.-ú ingatlan művelési ágba való átsorolásáról 

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Monori Körzeti Földhivatal 

43860/2012. 09. 05. számú felhívására nyilatkozza, hogy Monorierdő 0260/5 hrsz.-ú 

ingatlan fásított terület művelési ágba való átsorolásához hozzájárul, azzal szemben 

kifogással nem él.  

A képviselő-testület a fenn megjelölt ingatlan művelési ág változása után is fenntartja 

ingatlancsere kérelmét.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Juhász Sándor polgármester  

 

Szente Béla: Tapasztaltam, hogy a parkból a szobor eltűnt. Kérdezném, hogy mi lett a 

sorsa? 
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Vargáné Vass Éva: A szobor a konyha épületében került elhelyezésre a télre. Volt egy 

lakossági bejelentés,  hogy a szobrot elfordították és hogy a további rongálást 

megakadályozzuk úgy döntöttünk, hogy biztonságba helyezzük.  

 

Szente Béla:  2012. december 2-án a Csalogány utca és a Tölgyfa utca sarkán a szokott 

helyünkön Vladár István lelkész úrral megemlékezést tartunk 16:30 órakor. Mindenkit 

szeretettel várunk.   

 

Szalai Gábor: Szeretnék elbúcsúzni Hényel Krisztiánnétól, Judittól. Tudomásomra jutott, 

hogy a hivatalt elhagyja. Köszönöm az eddigi munkáját és azt kívánom neki, hogy az új 

munkahelyén érezze nagyon jól magát és sok sikert kívánok.  

 

Hényel Krisztiánné: Köszönöm.  

 

Juhász Sándor: Tegnap érkezett meg az Erdőmester Kft. ajánlata az erdőtelepítéssel 

kapcsolatban. Leírja, hogy mi a teendő, de azt is,hogy ez a telepítés már csak tavasszal 

valósulhat meg. Kérem a képviselő-testület tagjait, hogy nézzék végi az ajánlatot, 

hasonlítsák össze az előző ajánlattal és a következő képviselő-testületi ülésen döntsünk.  

 

Vargáné Vass Éva: A döntés úgy szólt, hogy a novemberi soros ülésen visszatérünk erre, 

de tegnap annyira későn érkezett, hogy az a javaslat, hogy a decemberi soros ülésen 

döntsünk róla.  

 

Juhász  Sándor: Kérem, aki egyetért azzal, hogy az erdőtelepítést a decemberi soros 

ülésen tárgyaljuk kézfeltartással jelezze.   

 

A képviselő-testület 7 igen – egyhangú – szavazattal az erdőgazdálkodói, szakirányítói 

és erdészeti kiviteli munkák elvégzéséről  az alábbi határozatot hozta: 

 

Monorierdő Község Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

264/2012. (XI.29.) Kt. 

határozata 

 

  az erdőgazdálkodói, szakirányítói és erdészeti kiviteli munkák elvégzéséről  

 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete az  erdőgazdálkodói, szakirányítói 

és erdészeti kiviteli munkák elvégzésével kapcsolatban 2012. decemberi soros ülésen dönt.  

 

Határidő: 2012. decemberi soros ülés 

Felelős: Juhász Sándor polgármester  

 

Borbás Elvira: 2012. december 15-én szervezi az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság a 

Fekete István Általános Iskolával együtt a karácsonyi ünnepséget az iskola tornatermében. 

A gyerekek saját maguk készített és felajánlott tárgyakat kínálnak a lakosoknak. Szeretettel 



23 

várunk mindenkit. A hivataltól kérnénk, hogy a teát a konyhában főzzék meg és két asszony 

kínálja a lakosoknak. A meghívót e-mailen át fogom küldeni és kérem, hogy a civil 

szervezeteknek  egyesületeknek  küldjék meg.  

 

Nagy Lászlóné: 2012. december 31-ét le kell dolgozni, az egy hétfői nap. Szeretném 

megkérdezni hogy alakul a hivatal nyitva tartása. December 24-ét  pedig december 15-én? 

 

Vargáné Vass Éva: Pénteken meghosszabbított nyitva tartással vagyunk és egész napos 

ügyfélfogadást tartunk. Ezzel is segíteni szeretnénk, hogy aki szeretné az ügyét intézni az 

tudja a rendkívüli ügyfélfogadáson. Mindegy, hogy milyen napot kell ledolgozni, pénteket 

vagy hétfőt, minden alkalommal rendkívüli ügyfélfogadást tartottunk eddig is. Ez a 

lakosság körében bevált. A tapasztalat az, hogy jobban örülnek, ha pénteken bejöhetnek 

ügyet intézni, mint szombaton, hiszen akkor ők is dolgoznak.  

 

Nagy Lászlóné: Gyakorlatilag nem dolgozik annyit a hivatal, mint amennyit le kellene 

dolgoznia.  

 

Vargáné Vass Éva: Szombaton is pénteki munkarend szerint dolgoznánk, ügyfél fogadás 

nélkül.  

 

Nagy Lászlóné: Azért, mert pénteken ledolgozzák a rendes munkanapot.  

 

 

Dr. Páczi Antal: Amit a Nagyné fel vet az jogos, mert két munkanapot nem lehet 

összevonni egyé. Meg kell cserélni, hogy a pénteket szombaton a szombatot pénteken 

dolgozzák le.  

 

Borbás Elvira: Több önkormányzatnál nem is dolgoznak csak ügyelet van.  

 

Vargáné Vass Éva: Kiírják a szabadságot szombatra és ügyeletet tartanak akik nem.  

 

Juhász Sándor: Ezt bízzuk a jegyző asszonyra, neki kell megszerveznie és megoldania.  

 

Dr. Páczi Antal: Úgy tudom, azon a napon ami ki van jelölve be kell jönni, vagy 

szabadságot kell kiírni. Kérdésem, hogy a szombattal mi van? Mindenki szabadságon lesz.  

 

Vargáné Vass Éva: Igen. 

 

Dr. Páczi Antal: Valakinek lenni kell. Kimentem és megkérdeztem a szomszéd falut és azt 

mondták, hogy természetesen dolgoznak. Mi van, ha valaki szombaton akar ügyet intézni? 

 

Juhász Sándor: Azért tartunk pénteken egész napos ügyfélfogadást.  

Vargáné Vass Éva: szombaton ügyelet lesz. Akik jelezték, hogy szabadságon lesznek, azok 

ott lesznek és természetesen ügyeletet fogunk tartani.  A hivatal nyitva tartását el fogom 

küldeni e-mailben.  
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Juhász Sándor: Több napirendi pont nem lévén az ülést 16:30 órakor bezárom.  

 

 

 

 

     K. m. f.  

 

 

 

 

Juhász Sándor           Vargáné Vass Éva 

polgármester            jegyző  

 

 

 

 

Dr. Pácziné Félix Anna          Szente Béla 

jegyzőkönyv hitelesítő          jegyzőkönyv hitelesítő 


